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Verstärkter zerlegbarer Metallschrank, lieferbar als Bausatz oder in einem Stück
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Abstract (en)
The locker has a door (40) with a frame linked to side panels by top and bottom crossbars. The bottom crossbar has on its internal side and its
center part, a reinforcement supporting a base tray of the frame. One hinge (51) is at a retractable axle (511) and is mounted opposite to another
hinge (50) at a fixed axle (501). The door is reinforced longitudinally and transversally in an inclined cap by omega profiles (42,43).

Abstract (fr)
Cette armoire repose sur un piètement constitué de deux éléments modulaires indépendants ; la traverse inférieure du cadre de sa porte (40) est
munie d'un renfort de soutien de sa tablette basse ; l'un de ses gonds (51) est à axe escamotable (511) par poussée axiale ; elle est munie d'une
coiffe inclinée amovible et sa porte (40) est renforcée longitudinalement et transversalement par des profilés en oméga (42, 43). <IMAGE>
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